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Estimats Reixos,

Des de la CUP de Valls us volem fer arribar els nostres desitjos per aquestes festes.
Ja que demanar-los a l’Equip de Govern no ens acostuma a servir de res, esperem
que amb la vostra màgia pugueu solventar algunes de les necessitats reals del
municipi.

En primer lloc, tot i que sentim fer-nos pesades, ens encantaria que ens poguessiu
portar uns pressupostos nous per al 2025, ja que aquest any també hem
començat l’any sense haver-los debatut en el plenari municipal, com ja és costum.

L’any passat vam demanar que el 2024 ens portés avenços significatius en el
traspàs definitiu del PIUS Hospital a la Generalitat, una demanda que la CUP fa
des de la legislatura de 2011-2015. Seguim arrossegant aquesta problemàtica i
insistim de nou en la importància d’aquest traspàs. Per altra banda, esperem també
veure alguns avenços en la construcció del nou parc sanitari; que de ben segur
s’allargarà però res ens faria més feliços que veure’l lo abans possible.

Si fem menció de l’àmbit de la salut, no podem ignorar la pèrdua de les 41 places
públiques de residència per a la gent gran. O, tal i com en diuen a l’ajuntament, la
creació d’una “nova residència de Valls”. Als Reixos, demanem una millora de les
condicions de les treballadores i residents de les residències de gent gran, així com
del PIUS Hospital.

Fa unes setmanes vam veure com una de les cases de la Plaça de l’Oli, propietat de
l’Ajuntament, va caure i ensorrar-se, afectant a veïnes i comerços. Com aquest, i
especialment al Centre Històric, en tenim molts més casos. El passat mes de
setembre vam presentar una moció per l’habitatge públic i, malgrat aprovar-se,
hem vist com ha estat ignorada per l’Equip de Govern. La situació d’infrahabitatge i
manca d’habitatge públic a Valls és un problema molt greu i no veiem cap intenció
de treball per part de l’ajuntament. Desitgem més inversió per la rehabilitació i més
pisos assequibles en cessió d’ús per tal d’augmentar el parc públic d’habitatge de
la ciutat.

Ja som a 2025 i això vol dir que el nou macrocontracte de la gestió i recollida de la
brossa i del servei de jardineria ja hauria d’estar en marxa. O això és el que
desitjaríem. Volem veure ja el nou contracte i que aquest aculli una millora de les
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condicions laborals, dels vehicles i de les instal·lacions. Que cap treballadora posi
mai més en risc la seva vida treballant, així com la de les persones que circulin pels
carrers.

En matèria d’educació, esperem de tot cor que l’ajuntament hagi fet revisió
després de la campanya i prec que vam fer durant el passat període de
preinscripcions escolars. Que aquest any posi en valor els centres d’educació
públics de Valls i els publiciti de la millor manera, que la resta ja tenen les seves
vies. I que compleixi el seu deure com a administració garantir una educació
pública universal i de qualitat, inclusiva, diversa, solidària, gratuïta i catalana.

Són molts els desitjos que voldríem complir i des de la CUP seguirem vetllant per
poder millorar el nostre municipi. D’entre tots aquests objectius, volem acabar amb
un de ben fàcil per l’any vinent. Enguany l’ajuntament ha canviat els rens i ossets
per Pare Noels; però esperem que l’any vinent puguin estar orgulloses i s’abanderin
de la nostra cultura catalana, del Tió i les nostres tradicions per unes festes tan
especials.

Atentament,
Assemblea Local de la CUP de Valls

Valls, 2 de gener de 2025
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